
Zápis z jednání školské rady konané dne 23. 5. 2024 
 
 
Přítomni: 

- za rodiče: Petra Bártová, RNDr. Zuzana Sochorová Vokáčová, Ph.D, 
- za pedagogické pracovníky: Edita Hovadová, Mgr. Jitka Predigerová, 
- za zřizovatele: Ondřej Prášil – starosta. 

 
Hosté: 
Mgr. Ivana Ullmannová, Mgr. Lucie Koudelková, Mgr. Eva Srbová, Mgr. Jana 
Smetanová, 1 rodič. 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání školské rady 

Školská rada se sešla v téměř plném počtu; pan Ing. Arch. Tomáš Lohniský byl 
omluven. Přítomni byli čtyři hosté. 

2. Komunikace škola vs. rodič 

Byly diskutovány výhody a nevýhody různých způsobů komunikace mezi školou 
a rodiči v případě řešení různě vzniklých situací. Škola informovala, že 
upřednostňuje především okamžité a osobní jednání. To bylo ze stran ostatních 
přítomných souhlasně oceněno. Nicméně předsedkyně vznesla prosbu, zda by 
mohla být rodičovská veřejnost více informována o možnosti se obracet na 
školskou radu v případě, že zástupce této veřejnosti osobní jednání 
neupřednostňuje. Škola přislíbila součinnost. Bude na to pamatováno při 
plánované úpravě webových stránek školy a rodiče budou informováni na 
třídních schůzkách v září. 

Padl návrh na zavedení setkaní tzv. rodičovské rady, kde by měli rodiče 
možnost vyjádřit se nejdříve k samotnému předsedovi školské rady. Ten by pak 
jejich názory a dotazy prezentoval na zasedání školské rady. Tento návrh bude 
dále diskutován na dalším zasedání školské rady. 

3. Svazková škola  

Rada města byla informována o aktualitách v souvislosti s plánovanou 
výstavbou svazkové školy v dolní části města, jejím technicko-stavebním 
provedením, budoucím fungováním a zapojením do infrastruktury města 
Odolena Voda. Byly také předneseny informace o aktuální demografické studii 
z února tohoto roku a jejím případném dopadu na svazkovou školu i Základní 
školu Vítězslava Hálka.  

4. Nástup dětí do 1. třídy 

Škola informovala radu o počtu dětí nastupujících v příštím školním roce do 
prvních tříd; bylo přijato 110 nových prvňáčků. V důsledku vyššího počtu 



nastupujících žáků muselo vedení školy přistoupit ke stěhování některých 
stávajících tříd z pavilonu D do kapacitně větších v pavilonu E.  

Byl probírán návrh na úpravu textace přihlášky pro děti na zápis do první třídy. 
Rada se shodla na vypuštění části textu, který rodičům nabízel možnost zvolit 
si v rámci této přihlášky preferovaného kamaráda/kamarádku. Z kapacitních 
důvodů školy již nelze brát na tato přání zřetel.   

5. Družinové vyzvedávání 

Byl diskutován občanský dotaz na situaci nově zaváděných čipů na 
vyzvedávání dětí z družiny. Byla probírána nepřenositelnost čipů v rámci 
rodinných členů a dalších potenciálně vyzvedávajících přátel rodiny dítěte. Toto 
by u některých rodin mohlo vést ke zvýšeným finančním výdajům. Na základě 
této diskuze škola prověří možnost, zda by poplatek za čip nemohl být pouze 
formou zálohy, která by byla vyplacena při vrácení čipu. Rodiče budou o 
výsledcích jednání včas informování. Rada prodiskutovala i další možnosti, 
které by připadaly v úvahu, pokud by nemohla být platba za čip zálohová.  

6. Mapa školy 

Rada byla informována o výsledcích mapy školy. Mapa školy je k dispozici na 
webových stránkách školy. 

7. Provoz v jídelně  

S cílem zefektivnění provozu ve školní jídelně byl osloven odborník v oboru 
optimalizace výdeje jídel. Zástupce města informoval radu o možných řešeních. 
Finální návrh bude předložen v nejbližší době. 

8. Změna prostranství u vchodu do budovy E 

Zástupce města informoval radu o budoucích úpravách prostranství školy 
v okolí budovy E. U vchodu do této budovy byla zřízena provizorní lavička jako 
posezení pro děti čekající kolem vchodu do zmiňované budovy. Město 
spolupracuje s architektem na dalším a trvalejším zlepšení tohoto prostoru. 

9. Parkování a dopravní situace kolem areálu školy 

Zástupci zřizovatele informovali o aktualitách projektu „Bezpečně do školy“. 
Obecná veřejnost je o jednotlivých krocích tohoto projektu informována přímo 
městem prostřednictvím obvyklých informačních kanálů. 

10. Závěr 

V září budou školou vyhlášeny volby na dva nové členy školské rady z řad 
rodičů. Poté bude určen termín dalšího jednání, o které budou rodiče 
informováni na webu školy. 

Zapsala: RNDr. Zuzana Sochorová Vokáčová, Ph.D 


